
 

Fra: Borgmesteren SOF <borgmester@sof.kk.dk>  

Sendt: 17. november 2020 14:54 

Til: Hanne Sørensen   

Emne: SV: Handicapområdet 

 

Kære Hanne og Mitzie  

 

Mange tak for brevet.  

 

Jeg er forholdsvis enig i jeres synspunkter, men jeg mener, det er noget skal diskuteres i hele 

Socialudvalget. Derfor har jeg bedt om, at der kommer en temadrøftelse til udvalget, hvor I kan komme og 

holde et kort oplæg om jeres synspunkter og input til botilbudsområdet.  

 

Udvalgssekretærene sørger for at tage fat i jer, når vi ved, hvornår temadrøftelsen kommer på et 

udvalgsmøde.   
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